
Protokół Nr 69/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 14 czerwca  2022 roku 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Szulc Igor – przewodniczący komisji 

2. Wronecki Tomasz– zastępca przewodniczącego komisji 

3. Świerkowski Marek – członek komisji 

4. Szczęsna Ilona – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kryszak Magdalena – Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Przestrzennej i 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

4. Karolina Czaplewska – Referent ds. księgowości  podatkowej. 

5. Kilimiak Urszula – Inspektor ds. obsługi sekretariatu. 

Porządek posiedzenia: 

1.Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2.Opracowanie planu pracy na drugie półrocze 2022 roku. 

3.Kontrola pozyskania środków unijnych i rządowych przez Gminę Dąbrowa Biskupia 

za drugie półrocze 2021 roku i pierwszy kwartał 2022 roku. 

4.Kontrola spływu podatków za drugie półrocze 2021 roku i pierwszy kwartał 2022 

roku. 

5.Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc o godz.9.00 otworzył 

posiedzenie Komisji. Następnie powitał członków komisji, Przewodniczącą Rady Gminy, 

Wójta Gminy oraz pracowników  Urzędu Gminy. 

Ad  2. Opracowanie planu pracy na drugie półrocze 2022 roku. 

Komisja opracowała plan pracy na II półrocze 2022 roku. Plan stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad. 3 Kontrola pozyskania środków unijnych i rządowych przez Gminę Dąbrowa Biskupia 

za drugie półrocze 2021 roku i pierwszy kwartał 2022 roku. 

Pani Katarzyna Pawłowska – przedstawiła materiał dotyczący powyższego tematu. 



Radny Marek Świerkowski – Czy w tym roku kupimy te dwie maszyny na PSZOK-a? 

Pani Katarzyna Pawłowska – Tak , jeszcze w tym roku planujemy zakupić ciągnik i koparko-

ładowarkę  na PSZOK-a. 

Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Komisja nie miała więcej pytań do pracownika. 

Poproszono Sekretarz Gminy. 

Radna Wiesława Posadzy – Czy poczyniono jakieś kroki w kierunku podziału sołectw ? 

Pani Marzena Gustaw Sekretarz Gminy – Sprawa nie jest taka prosta. Czekają nas zmiany 

statutów wszystkich sołectw. Czekamy na wytyczne z wydziału nadzoru. Przymierzamy się do 

zmiany wszystkich statutów. Statuty powinny być ujednolicone. 

Komisja nie miała więcej pytań do Sekretarz Gminy. 

Ad 4. Kontrola spływu podatków za drugie półrocze 2021 roku i pierwszy kwartał 2022 

roku. 

Pani Karolina Czaplewska – przedstawiła komisji powyższy temat. Drobna sugestia ze strony 

pracownika aby na przyszłość komisja prosiła np. o analizę porównawczą spływu podatków 

obecnego roku z poprzednim. 

Jeżeli wnioskodawca złoży wniosek o umorzenie podatku przed terminem wymagalności to 

wówczas wniosek pozostaje bez rozpatrzenia, natomiast w przypadku braku załączników 

potwierdzających trudną sytuację materialną wnioskodawcy wówczas wzywa się o 

uzupełnienie wniosku o stosowne załączniki. 

Radny Igor Szulc -  Najgorzej wygląda sytuacja w punkcie osoby fizyczne – podatek od 

nieruchomości. Czy to są zaległości z lat ubiegłych ? 

Pani Karolina Czaplewska – Tak tu mamy sporo zaległości z ubiegłych lat. Zawsze można 

zrobić to porównawczo bez zaległości z ubiegłych lat, wówczas będzie to trochę lepiej 

wyglądało gdy porównamy rok poprzedni z rokiem obecnym. 

Komisja nie miała więcej pytań do pracownika. 

Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Koszty zadań remontowych wykonanych przez pracowników referatu komunalnego za II 

półrocze 2021 roku i pierwszy kwartał 2022 roku. 

Poproszono Panią Magdalenę Kryszak o zweryfikowanie powyższego tematu, temat z 

posiedzenia komisji z 10 maja br. 

Radny Marek Świerkowski – Czy ktoś kontroluje zakupy jakie robią pracownicy referatu 

komunalnego  ?  

Pani Magdalena Kryszak – Każda faktura jest weryfikowana przeze mnie wspólnie z  

brygadzistą.  



Radny Marek Świerkowski  – Dlaczego w Dąbrowie w niektórych miejscach lampy się palą a 

w innych nie ? 

Pani Magdalena Kryszak – Dlatego, że część punktów jest astronomiczna a część radiowa. 

Mamy 122 punkty i ponad 800 opraw. 

Radny Marek Świerkowski – Warto by było przyjrzeć się chodnikowi w Dąbrowie mnóstwo 

chwastów, z  koszy ulicznych często się wysypuje. 

Daje Pani radę tą ilością pracowników, ma Pani jednego mniej, a pracy mnóstwo ? 

Pani Magdalena Kryszak – Nie ukrywam jest ciężko ale co mam mówić. 

Radny Marek Świerkowski – Chciałbym wiedzieć ile będziemy płacić za energię wtedy kiedy 

nie były wyłączane lampy wyłączone , jakie będą koszty stałe ? Czy ktoś z pracowników 

komunalki przejechał się po terenie żeby zobaczyć jak te lampy się faktycznie zapalają? 

Pani Magdalena Kryszak – Szacunkowo orientacyjnie będziemy wiedzieć dopiero po 

następnym okresie rozliczeniowym. Mogę Państwu jedynie przygotować taką informację na 

następne posiedzenie komisji. Zrobię na podstawie faktur taką kalkulację. 

Z naszych pracowników nikt po terenie nie jeździł. 

Radny Tomasz Wronecki -  Dziękuję za wymianę znaku w Mleczkowie. Mam pytanie kiedy 

przyjadą do nas żeby obciąć gałęzie, które wrastają w linię  przy budynku świetlicy, przy 

jakiejkolwiek wichurze znów może dojść do spięcia, będą się iskry sypały i część wsi znowu 

będzie bez prądu. 

Pani Magdalena Kryszak – Dzisiaj Piotr Gadaliński  z koleżanką Kingą Górską byli na 

oględzinach w Mleczkowie. Pismo do energetyki wysłałam, bo w momencie obcięcia nie 

może być prądu, dlatego energetyka musi o tym fakcie wiedzieć żeby w odpowiednim czasie 

wyłączyć. 

Wnioski komisji: 

Komisja prosi Panią Magdalenę Kryszak o przygotowanie następujących zagadnień:  

- jaki byłby koszt wymiany wszystkich skrzynek astronomicznych na radiowe ? 

- analizę kosztów stałych za dystrybucję za okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2022 roku, 

- jakie będą koszty stałe za zakup energii elektrycznej przy całkowitym wyłączeniu lamp 

ulicznych za okres od stycznia do 31 maja 2022 roku ? 

Ad 5. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji , radny Igor Szulc 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 14 czerwca 2022 r., godz. 12.45. 

Protokołowała:      Prowadzący posiedzenie 

Urszula Kilimiak     Igor Szulc 


